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بررسی تفاهمنامه ای با محوریت پارک پردیسان
روز گذشته نشست مشترکی با حضور شهردار تهران و رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیست در راستای بررسی تفاهمنامه با 

محوریت پارک پردیسان برگزار شد. 

احداث تراموا در تهران، مورد تأکید شــهردار 
پایتخت است. مهدی چمران، رئیس شورای شهر 
تهران دیروز در حاشیه یکصد و چهل و چهارمین 
جلسه در جمع خبرنگاران به تشریح ضرورت این 
مد حمل ونقلي پرداخت و گفت: »شــورا بودجه 
امسال شهرداری که ۷۸هزار میلیارد تومان بود 
را روی ۶۵هزار میلیارد تومان تنظیم کرد و ۱۰هزار 
میلیارد تومان را هم به بخش حمل ونقل عمومی 
اختصاص داد. چراکه تأکید مدیریت شــهری 
روی بخش حمل ونقل عمومی اســت؛ بنابراین 
امیدواریم امسال ۲۵۰۰دستگاه اتوبوس به ناوگان 
اضافه شود و با فعال شدن قرارداد ۶3۰دستگاه 
واگن مترو بتوانیم شاهد تحول در ناوگان ریلی 
باشیم. درخصوص ورود تراموا به پایتخت هم نیاز 
به مطالعات کارشناسی و دقیق است که باید این 

کار انجام و سپس لایحه آن به شورا ارسال شود. 
اگر نتایج مطالعات مبنی بر ضرورت وجود تراموا 
در تهران باشــد قطعا از سوی شورا و شهرداری 
حمایت می شود؛ اما امسال هیچ برنامه ای برای 
اجرایی شدن این مد حمل ونقلی وجود ندارد و 

فقط مطالعات آن شروع می شود.«

نباید به سلامت نگاه سطحی داشت
به مناسبت هفته سلامت سوده نجفی در نطق پیش 
از دستور گفت که هفته ملی سلامت بهانه ای است 
تا توجه همه ازجمله مدیران، مسئولان و آحاد افراد 
جامعه به سلامت به عنوان یک حقوق بنیادین جلب 
شود. عضو هیأت رئیسه شــورا با بیان اینکه سلامت 
یکی از حیاتی ترین مســائل کشور اســت و نباید با 
نگاه های سطحی در سیاستگذاری، اهمیت آن تقلیل 
یابد، تأکید کرد: »کمیته ای تحت عنوان ســلامت 
در کمیسیون سلامت و محیط زیســت شورا برای 
پیگیری مســائل مرتبط با این بخش تشکیل شده 
است. همچنین در راســتای بهره گیری حداکثری 

از ظرفیت هــا برای ایجاد زیرســاخت های مطلوب 
شــهری، 3کارگروه سلامت شــهروندی، بهداشت 
محیط و کاهش خطر تشکیل شده است.« در پایان 
نطق هم از جهادگران حوزه ســلامت)عبدالجلیل 
کلانتری هرمزی، فرناد ایمانــی، ایرج زعفرانی، لیلا 
زعفرانی و نصیبه عنبرستانی( تقدیر شد. این گروه 
پزشکانی بودند که به دلیل خدمات خود، در این روز به 

شورا دعوت شده بودند.

موافقت با طرح کاهش تورم و افزایش تولید
طرح »الزام شهرداری تهران به ارائه لایحه برنامه های 
اجرایی و عملیاتی مدیریت شهری در کاهش تورم 
و افزایش تولید« به پیشنهاد احمد صادقی دیروز در 
صحن شورا مطرح شــد و نمایندگان با آن موافقت 
کردند. براساس این طرح مقرر شد شهرداری تهران 
در مدت یک ماه لایحه ای در این خصوص تهیه کند 
و به شــورا ارائه دهد. احمد صادقی در تشریح این 
طرح گفت: »یکی از مهم ترین دستگاه های اجرایی 
که می تواند در زمینه تحقق شعار سال ایفای نقش 

کند، مجموعه ارکان مدیریت شهری یعنی هم شورا 
و هم شهرداری است.  باید ســهم مدیریت شهری 
در ارائه خدمت و ســبد خانوار تبیین شود تا منجر 
به کاهش فشــار اقتصادی هزینه هــای زندگی بر 

خانواده ها شود.«

تصویب گزارش تفریغ بودجه۱4۰۰
بررســی لایحه شــهردار تهران درخصوص تفریغ 
بودجه)بررسی نهایی اجرا شدن بودجه( سال۱۴۰۰، 
مهم ترین دستور جلسه دیروز شورای شهر تهران بود. 
محمد آخوندی، رئیس کمیسیون برنامه وبودجه شورا 
در جریان ارائه این گزارش گفت: »در ســال۱۴۰۰ 
بیش از ۱۹هزار میلیارد تومان به حمل ونقل اختصاص  
یافته بود که با توجه به موضوع حقوق و دستمزد به 
۱۱هزار و ۴۰۰میلیارد تومان رسید. به همین دلیل 
شــهرداری در نهایت ۴۰۰میلیارد تومان در بخش 
هزینه ای کمتر اختصاص داده که تفاوت چندانی با 
اصل بودجه پیش بینی شده ندارد و در حوزه هزینه ای 

با کاهش روبه رو بوده است.« 

تراموابهاینزودیبهتهراننمیرسد
رئیس شورای اسلامی شهر تهران، ضرورت احداث مد حمل ونقل ریلی را تشریح کرد و از آغاز مطالعات آن خبر داد

ایجاد ثبات شغلی، پرداخت به موقع و استفاده کامل از خدمات

3گام شهرداری برای 36هزار کارگر

مراســم روز جهانی کارگر با حضــور ۱۵۰۰کارگر 
شهرداری تهران در برج میلاد برگزار شد. خبرهای 
خوش آقای شهردار و معاونش برای بهبود معیشت 
کارگران در ســال جاری، تقدیر از ۱۰کارگر نمونه 
تهران و تقدیر وزیر کار از خدمت رسانی شهرداری 
تهران به مردم پایختخت از مهم ترین بخش های این 

مراسم بود.

تقدیر وزیر کار از شهرداری تهران 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی روز گذشــته از اقدامات 
شــهرداری تهران برای ارتقای وضعیت کارگران تقدیر 
کرد. سیدصولت مرتضوی در مراسم روز جهانی کارگر 
گفت: در 2سال گذشــته بنده به عنوان یک کارشناس 
وقتی شرایط را بررسی می کنم، درمی یابم خوشبختانه در 
شهرداری تهران علاوه بر اینکه حقوق کارگران تامین شد 
و افزایش پیدا کرد، کارهای خوبی نیز در رابطه با ارتقای 
شرایط آنها صورت گرفت. او ادامه داد: در کنار این مورد، 
شهر تهران طی 2۰ ماه گذشته در ابعاد مختلف عمرانی، 

حمل ونقل عمومی و... پیشــرفت های خوبی داشت. 
همچنین در حوزه  آسیب های اجتماعی شهرداری تهران 
هرجا چالشی احساس  کرد، ورود مؤثر برای حل مشکل 
داشت؛ برای انجام همه این اقدامات مؤثر به برادر عزیزم 
آقای زاکانی خدا قوت می گویم. من شــهادت می دهم 
در کمتر جلسه ای از جلسات دولت بوده است که از نگاه 
کارشناسانه و دغدغه محور آقای زاکانی برای شهر تهران 

بهره مند نشده باشیم.
ایجاد ثبات شغلی، پرداخت به موقع و استفاده کامل از 
خدمات، 3اقدام شــهرداری برای بهبود کیفیت زندگی 
کارگران در دوره پیش روســت. این 3گام را روز گذشته 

شهرداری تهران در مراسم روز جهانی کارگر اعلام کرد.
علیرضا زاکانی در میان ۱5۰۰کارگر از جامعه 38هزار 
نفری کارگران شــهرداری تهران گفت: هدف این دوره 
از مدیریت شهری تحقق 3اقدام مهم برای کارگران عزیز 
است؛ نخست ایجاد ثبات شغلی برای خانواده ۱۰۱هزار 
نفری که شامل کل کارکنان کارمند و کارگر شهرداری 
تهران می شود؛ چراکه مسئله ثبات برای خانواده کارگران 
بسیار مهم است و ما در تلاشیم شرایطی را ایجاد کنیم 

تا کسی با آینده زندگی این قشر زحمتکش بازی نکند.
به گفته شهردار تهران، دومین مورد پرداخت به موقع و 
جلوگیری از تضییع حقوق کارگران است. زاکانی افزود: 

به همین علت در نوع قراردادی که با پیمانکاران تنظیم 
می کنیم در تلاشیم شرایط را طوری جلو ببریم که کسی 
نتواند به کارگران ظلم کند تــا اجرای عدالت اجتماعی 
محقق شود. برای رسیدن به این هدف نیز راهکارهایی 
درنظر گرفته شده  است. زاکانی سومین محور را تسری 
خدماتی که بدنه 63هزار نفری فعلی دریافت می کنند، به 
38هزار نفر باقی مانده اعلام کرد تا همه کارکنان به طور 

یکسان از آن بهره مند شوند.

رونمایی از بسته خرسند ساز۲؛ به زودی
مجتبی باقری، معاون برنامه ریزی و توسعه منابع انسانی 
در این مراسم با ارائه آماری از بسته خرسند ساز یک که از 
آبان ۱۴۰۱در شهرداری تهران عملیاتی شد، اعلام کرد: 
بسته خرسند ساز 2با محور پرداختن به مسکن کارگران 

به زودی رونمایی می شود.
  ۱۲هزار همکار از درمان رایگان بهره مند شدند

  3۸3فرزند به خانواده شهرداری تهران افزوده شد
  ۶۰۰میلیارد تومان در قالب خرید اعتباری از شهروند 

و اتکا توسط همکاران مصرف شد.

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

برخورد با تخلف در شهرداری تهران
دیروز در صحن شورای شــهر تهران، موضوع بازداشت برخی از 
کارکنان شهرداری تهران مطرح شد. مهدی عباسی از اعضای 
شورا در این جلسه گفت:  »سال گذشته هم دستگاه امنیتی کشور 
با رصد اطلاعاتی چند نفر را در دفتر شهردار تهران به دلیل مسائل 
مختلف ازجمله مسئله مالی بازداشت کرد. چه کسانی این افراد 
را وارد شهرداری کرده و به آنها مسئولیت داده اند؟ این افراد با چه 

کسانی روابط مالی دارند؟ این اتفاقات باید رمزگشایی شود؟« 
شهرداری به دلیل گستردگی فعالیت های خود و همچنین پیوند 
دائمی با مسائل اقتصادی مانند بازار مسکن و پروژه های عمرانی، 
همیشه در معرض اتهامات گوناگون بوده است. شهردار تهران در 
روز دوشنبه و در نشست خبری خود تأکید کرد که »شبکه فساد« 
در شهرداری وجود ندارد اما اصل ماجرا در اظهارات سخنگوی 

شهرداري تهران در روز سه شنبه تشریح شد.
عبدالمطهر محمدخانی گفت: »این همان موضوعی اســت که 
شهردار تهران چندبار ازجمله روز گذشته و در نشست خبری خود 
به آن اشاره کرد. علیرضا زاکانی در راه مبارزه با فساد علاقه ای به 
علنی کردن این موارد ندارد و سعی دارد در عمل با فساد مبارزه و 
با آن برخورد کند. مدتی پیش در پی بروز تخلفات مالی چند تن از 
کارکنان شهرداری تهران با هوشیاری قابل تقدیر همکاران نظارتی 
شهرداری تهران )سازمان حراست شهرداری( این موضوع رصد و 
کشف شد و پس از جمع بندی نهایی و تکمیل گزارش، پرونده آنها 
با دستور ویژه و تأکید شهردار تهران به مراجع قضایی و نهادهای 
امنیتی برای برخورد لازم ارجاع شد.« او در ادامه عنوان کرد: »در 
این زمینه حداکثر هماهنگی و همراهی از سوی شهرداری تهران 
با دستگاه قضایی و دستگاه های نظارتی وجود دارد و ما دست همه 

نهادها در مبارزه با فساد را به گرمی می فشاریم.
همانطور که پیش تر شــهردار تهران تأکید کرده بود ایشــان 
درخصوص مبارزه با فساد با هیچ شخصی تعارف ندارد و در این 
مسیر فرقی بین فساد انجام شده بین یک فرد یا یک مجموعه هم 

وجود ندارد.« 
سخنگوی شهرداری تهران افزود: »هدف گذاری ما در این دوره، 
کاهش این موارد و پیگیری جدی مبارزه با فساد است و به همین 
منظور این مبارزه را از خودمان شروع کردیم. مبارزه با فساد اما 
محدود به این موارد جزئی نخواهد شد و مبارزه با دانه درشت ها را 

در دستور کار داریم.«
وی در بخش دیگری از اظهارات خود بیان کــرد: »اولویت اول 
ما بازگشت اموال و امکانات شهر به نفع مردم و بیت المال است. 
به عنوان نمونه ارزش یکی از پرونده های فسادی که در این مدت 
کشف شده، به اندازه نیمی از بودجه یک سال شهرداری تهران 

است.« 
محمدخانی با بیان اینکه طی روزهای آینده شهروندان خبرهای 
خوشی درخصوص برخورد با پرونده ها و بازپس گیری اموال شهر 
می شنوند، گفت: »با بازگشت این اعداد به خزانه، اتفاقات مثبتی 
در اداره بهتر شهر رخ خواهد داد. ما می توانیم از این ظرفیت در 
راستای افزایش کارآمدی، خدمات دهی و رضایت مردم استفاده 
کنیم. ارزش مبارزه با فســاد علاوه بر پاکسازی، مرتب کردن و 
شفاف کردن مجموعه های شهرداری برای ارائه خدمات بیشتر به 

مردم و کاهش عقب ماندگی شهر است.«

 برپایی طولانی ترین میز خدمت 
در بلوار کشاورز 

برنامه های هفته سلامت با شعار »حال خوب زندگی« 
از ۹اردیبهشت شروع شده و تا ۱5اردیبهشت ادامه 
خواهد داشت. در این میان شهرداری منطقه 6 اقدام به 
برپایی طولانی ترین میز خدمت با محوریت سلامت 
در بلوار کشاورز کرده است. جشنواره غذا هم برنامه 

دیگری است که در بلوار کشاورز برگزار می شود.
به گزارش همشهری، برپایی بیش از 2۰میز خدمت 
در مســاجد منتخب، میادین میوه وتره بار و اماکن 
پر تردد، برگزاری بیش از 3۰ عنوان کارگاه آموزشی، 
بازدید از مراکز ســالمندان و افراد دارای معلولیت، 
بازدید از ۱2 بیمارســتان منتخــب منطقه، اجرای 
تورهای گردشگری ویژه اعضای کانون های سلامت، 
اجرای تئاتر بــا همکاری مرکز فرامــوز نفس پاک 
در مدارس منتخب و... تنها بخشــی از برنامه های 
پیش بینی شده در هفته سلامت هستند. به گفته رضا 
محمدی، شهردار منطقه،  طولانی ترین میز خدمت 
با محوریت سلامت و با حضور پزشــکان برپا شد و 
صدها نفر از شهروندان از خدمات حوزه سلامت مانند 

سنجش فشار و قند خون، بهره مند شدند.
 بوســتان لاله هم این روزها میزبان جشنواره حال 

خوب سالمندی است.

نقل قول خبر

 خبر

پرداختعادلانهحقوقکارکنان
زهــرا شمس احســان، رئیــس کمیتــه 
اجتماعــی شــورای شــهر تهــران: شــکاف 
بین بیشــترین و کمترین حقوق کارکنان 
شــهرداری تهــران در بیــن ســازمان ها و 
شــرکت های زیــر حــوزه یــک معاونــت 
مشــاهده می شــود. ایــن دغدغه بیشــتر 
بین کارکنــان تابع قانــون نظام هماهنگ 
پرداخت کارکنان دولت که نیروهای ثابت 
و بدنه باتجربه و قدیمی شهرداری تهران 

هستند، احساس می شود. 

تسریعنوسازیبانقشههایجدید
مهــدی هدایــت، مدیرعامــل ســازمان 
نوســازی شــهر تهــران: در تهــران ۱۲ هزار 
هکتار بافت ناپایــدار داریم درصورتی که 
بافت فرســوده مصوب ما ۴هــزار هکتار 
اســت و ۸ هــزار هکتــار بافــت ناکارآمــد 
داریــم کــه جــزو بافت فرســوده نیســت. 
شــاخص های جدیــدی را شــورای عالی 
معماری و شهرســازی ابلاغ کــرده بود که 

اینها را به شهر تهران تعمیم دادیم. 

اکرانطرحهایثمراتفناوری
هستهای

رضا صیادی، رئیس ســازمان زیباســازی 
شهر تهران: پس از اکران طرح های ثمرات 
فناوری هســته ای در فضاهــای تبلیغاتی 
پایتخــت، آقای محمــد اســلامی، معاون 
رئیس جمهــور و رئیــس ســازمان انــرژی 
اتمــی ایران، بــا ارســال پیامــی از عملکرد 
سازمان زیباسازی تقدیر و عنوان کرد که 
فعالیت های این سازمان در باره  صنعت 
هسته ای کشور تأثیر بسزایی در افزایش 

سرمایه اجتماعی مردمی داشته  است.

ناصر امانی  تأکید کرد: »بیشترین کاهش  مأموریت های مدیریت شهری متعلق 
به حمل ونقل اســت. همچنیــن ۹۸درصد از درآمد کســر پارکینگ جــای دیگری 

هزینه شده و اوراق مشارکت خط۶ مترو نيز در این بخش هزینه نشده است.«

حبیب کاشــانی، عضو دیگر شورای شــهر، پس از اســتماع گزارش تفریغ بودجه 
سال ۱۴00  گفت:» ارقام هزینه شده، در گزارش لحاظ شده  اما تفکیک هزینه ها 

به صورت فیزیکی اعلام نشده است.«

مهدی بابایی  عنوان کرد: »بودجه ریزی باید عملیاتی باشــد؛ اما هنوز ســنتی و با 
رویکرد افزایشی است. به سمت بودجه ریزی عملیاتی پیش می رویم ولی با کندی 

بسیاری مواجه است و باعث می شود بهره وری  مطلوب نباشد.«

پرویز سروری هم تأکید کرد: »در نظر بگیریم که ریل گذاری در سال۱۴00 توسط 
مدیریت شهری پنجم انجام شد  و شهرداری در دوره جدید در حال شکل گیری 

بوده و می توان در گزارش تفریغ سال۱۴0۱ موارد را بررسی کرد.«

ســیداحمد علوی بر موضوع فرهنگی تأکید کرد و گفت: »میــزان افزایش اعتبار 
بخــش فرهنگــی و اجتماعــی ۱۲میلیــارد تومــان بــوده و ایــن بخــش همــواره در 

تخصیص مظلوم بوده است.«

مهدی اقراریان هم از عبارت یوم الحساب استفاده کرد و گفت: »گزارش سال۱۴00 
با توجه  به انحرافات موجود نگران کننده است و قطعا شهرداری تهران توضیحاتی 

برای بندهای گزارش دارد.«

مهدی پیرهادی هم ضمن گلایه از عوارض قطع اشجار گفت: »از سال گذشته 
بخش عمده ای از پول عوارض قطع اشجار مانده و هنوز باغاتی که باید خریداری 

می شد، خریداری نشده است.«

بودجه 1400 در شورای ششم
پس از استماع گزارش تفریغ، برخی از نمایندگان نظرات و مواردی را مطرح کردند.

عکس خبر

سیدمحمد فخارگزارش
روزنامه نگار
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